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Nieuwkuijk, 20 januari 2023 

 

Aan het college van de gemeente Heusden 

via griffie: griffie@heusden.nl  

 

Betreft: vragen o.g.v. artikel 43 RvO   

Inzake: Beschadigd straatwerk n.a.v. aanleg glasvezel in de gemeente Heusden 

 

Geachte college,   

 

In maart 2022 heeft Gemeentebelangen vragen gesteld betreffende klachten die er 

waren omtrent beschadigd straatwerk naar aanleiding van de aanleg van glasvezel 

binnen onze gemeente. Het college heeft hier antwoord op gegeven in de brief van 5 

april 2022, bij de gemeente bekend onder het kenmerk 1204017.  

 

In de brief gaf het college aan dat het college op de hoogte was van de klachten, dat 

hier meldingen van werden gemaakt bij de aannemer en dat er controles zouden 

worden uitgevoerd. Ook gaf het college aan dat de aannemer financieel 

aansprakelijk is voor de herstelwerkzaamheden. 

 

Helaas blijven wij uit verschillende kernen binnen onze gemeente klachten krijgen 

over kapot en beschadigd straatwerk nadat er werkzaamheden zijn geweest omtrent 

de aanleg van glasvezel. Zo worden wij zelfs benaderd door inwoners uit de 

nieuwbouwwijk Victoria in Haarsteeg waar kapotte tegels worden teruggelegd in het 

straatbeeld, dit in september wordt gemeld bij de gemeente, en hier vervolgens geen 

verbetering in wordt aangebracht. Ook zijn trottoirs op vele plaatsen behoorlijk 

beschadigd en ontstaan er gaten. Buiten het feit dat kapotte tegels en trottoirs er niet 

uitzien in het straatbeeld (zeker in een nieuwbouwwijk), kan dit ook leiden tot 

gevaarlijke situaties in de kernen en dit moeten we zien te voorkomen. 

 

Dit heeft ons doen besluiten om de volgende vragen te stellen: 

 

1. In de brief van 5 april 2022 (kenmerk 1204017) geeft het college aan dat een 

toezichthouder de werkzaamheden altijd controleert en dat bij 

onvolkomenheden de opdracht wordt gegeven aan de aannnemer om deze te 

herstellen. In de brief geeft het college ook aan dat de plaatsen waarover 

klachten zijn binnengekomen adequaat worden behandeld en gerepareerd. 

Wat is de reactie van het college op het feit dat klachten van inwoners, van 

septermber 2022, nog niet zijn behandeld en opgelost? 
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2. Kan het college een overzicht geven per kern hoeveel klachten er in het 

kalenderjaar 2022 zijn binnengekomen bij de gemeente als het gaat om 

beschadigd straatwerk n.a.v. de aanleg van glasvezel en kan het college hier 

een reactie op geven? 

 

3. Kan het college aangeven of er wijzigingen zijn doorgevoerd in de aanpak van 

klachten, zoals het uitvoeren van controles, over beschadigd straatwerk n.a.v. 

de aanleg van glasvezel t.o.v. april 2022? 

 

4. Is het college bereid om extra prioriteit te geven aan het oplossen van de 

klachten van inwoners als het gaat om beschadigd straatwerk naar aanleiding 

van de aanleg van glasvezel? 

 

Met vriendelijke groet,  

Namens de fractie van Gemeentebelangen Heusden 

 

Ingediend door: Hüseyin Simsek 

Behandeld door: Ralf van Baardwijk, Hüseyin Simsek 


